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Ing. Telepovský: 

Pán primátor, mám takú vedomosť, že mesto tento rok plánuje výsadbu stromov v mestskom 

parku. V súvislosti s tým, by som chcel tlmočiť vedeniu mesta žiadosť alebo prosbu občanov 

MČ Milhostov, či by už v rámci tejto plánovanej akcie výsadby v mestskom parku, prípadne 

z iných zdrojov, nebolo možné vysadiť niekoľko stromčekov aj v MČ Milhostov na 

Zvonárskej ulici, v zelenom páse pozdĺž cesty.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka výsadby stromov v jednej z mestských častí, v tomto prípade Zvonárska ulica 

v Milhostove, budeme postupovať štandardne tak, ako to býva zvykom už niekoľko rokov 

v rámci výsadby v meste po riadnom posúdení, čo urobia príslušní zamestnanci mesta, bude 

z kapacít, ktorými disponuje mesto, riešená plánovaná výsadba v tejto časti mesta. 

Z projektov, ktoré sú v pláne v rámci realizácií pre aktuálny kalendárny rok, je momentálne 

v štádiu schvaľovania projekt revitalizácie, resp. rekonštrukcie niektorých historických 

objektov v historickom parku mesta, to je projekt Interreg, cezhraničná spolupráca a zároveň 

súčasťou plánovaných výsadieb je aj jeden z plánovaných projektov, ktorý bude ešte 

podliehať schvaľovaniu občanov v rámci participatívneho rozpočtu, ktorý ráta aj 

s rozširovaním tzv. gaštanovej aleje. To, čo sa pýtaš pán poslanec, je možnosť tzv. dovýsadby 

v rámci mesta. Túto štandardne riešime z kapacít, ktorými disponujú technické služby, resp. 

plánovaných revitalizácií pre aktuálne kalendárne roky. Predpokladám, že už pán námestník 

technických služieb tento podnet zapracoval alebo zapracuje do plánovaných činností 

v aktuálnom roku. Navyše mesto aj v rámci rozhodovacieho konania, schvaľovania 

jednotlivých výrubov, orezov v rámci mesta prijalo dohodu, že pri forme náhradnej výsadby, 

bude umožnené obyvateľom tohto mesta riešiť aj výsadbu nových drevín na určených 

miestach v rámci mesta, ktoré určí príslušný odbor. To znamená, nebude musieť tá výsadba 

prebehnúť priamo na tom mieste, kde dochádza k výrubu, lebo zvyčajne ide o miesto, ktoré je 

zasiahnuté sieťami, ale bude sa riešiť výsadba na to určených miestach. Medzi inými napr. aj 

oblasť Milhostova, Zvonárskej ulice. Takže, určite aj na základe toho, že je tento záujem zo 

strany občanov, takáto výsadba sa zrealizuje, s tým samozrejme obyvatelia môžu rátať.  

 


